

Ramadan Working Hours 2020

أوقات العمل خلال شهر رمضان لعام 2020

Dear Valued Custoemrs,

Ramadan Mubarak!

Kindly note that the working hours for NIP offices during the holy month of Ramadan will be as follows:

From 09:00 am till 02:00 pm.

We would like to remind you that as per NIP Rules and Regulations, all companies are required to reduce their working hours from 8 hours per day to 6 hours per day. The reduced working hours are applicable to all employees and any additional hours worked are subject to overtime payments as per the regulations.

We will continue to facilitate all businesses as usual, and our teams remain available to support you at any time through our online services on the Dubai Trade Portal.

We wish you the very best of blessings from the holy month of Ramadan. عملاؤنا الكرام،

رمضان مبارك!

نود أن نحيطكم علماً بأن أوقات العمل في مكاتب مجمع الصناعات الوطنية خلال شهر رمضان المبارك ستكون على النحو الات:

من 09:00 صباحاً إلى 02:00 ظهراً

وفيما يتعلق بالشركات فيجب عليها الالتزام بالقوانين وتخفيض عدد ساعات العمل من 8 ساعات إلى 6 ساعات في اليوم الواحد لجميع العاملين، وأي ساعة إضافية تخضع لأجر العمل الإضافي.

وكما عهدتمونا، سنواصل العمل على تيسير أعمالكم، وسيكون فريق عملنا في خدمتكم في أي وقت من خلال الخدمات الإلكترونية المقدمة عبر منصة دبي التحاربة.

نتمنى لكم التوفيق والسداد خلال شهر رمضان المبارك. For any clarifications or information, please contact Jafza Call Centre at 800-Jafza (800-52392)

لمزيد من التفاصيل يرجى التواصل مع مركز الاتصال على الرقم (800-52392) 800-

National Industries Park

مجمع الصناعات الوطنية